
 

Minnesanteckningar förda vid medlemsmöte den 18 juni 2024 

 

Ordföranden Peter Gleisner hälsade alla välkomna. 

56 medlemmar var närvarande. 

Jenny Bergflink från SISU höll ett föredrag om vad som är viktigt i en 

förening. 

Positiva attityder och bemötande är viktigt. 

Vi ska jobba för att klimatet i klubben skall vara positivt. Alla ska känna 

sig inkluderade. 

Peter Gleisner gick igenom för medlemsenkäten och presenterade 

svaren. C:a 30% av medlemmarna har besvarat enkäten. 

Peter Gleisner gick igenom Mål, Vision och Värdegrund vilket mottogs 

positivt av medlemmarna. 

Framkom önskemål om genomgång av bouleregler. Peter Gleisner 

återkommer med datum för detta. 

Fanns önskemål om att träna inomhus vid dåligt väder. Bengt-Arne 

Nelson informerade om att det inte var möjligt just nu eftersom banorna 

inomhus görs om. 

Handuppräckning angående fortsättning med tjugaspel resulterade i att 

majoriteten, 31 st. tyckte att vi skall fortsätta som innan. 

Handuppräckning angående ändring av lagnamnen tillbaka till 

fisknamnen. 

resulterade i att endast 6 st. tyckte detta. Majoriteten tyckte att vi skulle 

fortsätta som Blå, Gul och Röd. 
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Lena Karlsson 


